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Lublin, 7 grudnia 2021 roku 

Pan Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 
za pośrednictwem 
Pana Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

Interpelacja 

w sprawie zabezpieczenia środków w budżecie na rok 2022 na promocję 
Miasta Lublin poprzez sport żużlowy 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Zwracamy się z uprzejmą prośbą o uwzględnienie w budżecie Miasta Lublin na rok 2022 
kwoty 4 mln zł na promocję Miasta Lublin poprzez sport żużlowy. Współpraca pomiędzy 
miastem i klubem przynosi korzyści dla obu stron. To dzięki wsparciu m.in. z budżetu 
miasta, drużyna mogła odpowiednio przygotować się i ustabilizować finanse, 
co zaowocowało sukcesem, a Lublin po 30 latach mógł cieszyć się ze zdobycia 
Wicemistrzostwa Polski. 

Za wynikami sportowymi idzie w parze atmosfera jaka panuje na stadionie jak i poza nim. 
To dzięki zachowaniu lubelskich kibiców i ich kreatywności, o Lublinie mówi się w całej 
Polsce, jak i coraz częściej nawet poza granicami naszego kraju. Jest to najlepsza 
promocja dla Lublina, którą warto kontynuować. Jednak, aby klub mógł realizować swoje 
zadania ambasadora miasta potrzebuje odpowiedniego wsparcia, w szczególności teraz 
podczas ciągle trwającej pandemii. Nie wiadomo w jakim wymiarze pandemia pozwoli 
kibicom odwiedzać stadion przy al. Zygmuntowskich i oglądać zmagania drużyny 
z trybun. Dlatego tym bardziej miasto Lublin w tym czasie powinno wesprzeć klub, aby 
nie doprowadzić do zniweczenia ciężkiej pracy jak i pieniędzy z budżetu miasta, które 
w latach ubiegłych były przekazywane na promocję miasta Lublin poprzez sport żużlowy. 


